

Title (en)
Water basin.

Title (de)
Wasserbecken.

Title (fr)
Bassin d'eau.

Publication
EP 0594966 A1 19940504 (DE)

Application
EP 93113570 A 19930825

Priority
DE 9211454 U 19920826

Abstract (en)
In a water basin for bathing and/or swimming, in particular a bath tub body (1) connected to a whirlpool system (2), the upper rim region (5) of its basin wall (4) is provided with at least one groove element (6) extending over the whole circumference or over part of it. The groove element (6) is designed as an inflow groove (7) which is connected via at least one filling member (8, 8', 24) with a liquid supply line (9, 9', 12; 12', 26) and has at least over certain parts an inflow edge (14) forming the upper rim region (5) with which a liquid portion exceeding the filling height of the inflow groove (7) can be drained as a continuous or intermittent cleaning rinse via the inner side of the basin wall (4). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Wasserbecken zum Baden und/oder Schwimmen, insbesondere einem mit einem Whirl-Pool-System (2) verbundenen Badewannenkörper (1), ist dessen Beckenwandung (4) im oberen Randbereich (5) mit zumindest einem vollständig oder teilweise umlaufenden Rinnenelement (6) versehen. Das Rinnenelement (6) ist als eine über zumindest ein Füllglied (8,8';24) mit einer Flüssigkeitszuleitung (9,9',12;12';26) verbundene Zulaufrinne (7) ausgebildet, die zumindest bereichsweise eine den oberen Randbereich (5) bildende Einlaufkante (14) aufweist, mit der ein die Füllhöhe der Zulaufrinne (7) übersteigender Flüssigkeitsanteil als eine kontinuierliche oder intermittierende Spül-Reinigung über die Innenseite der Beckenwandung (4) ableitbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7
A61H 33/00; **A47K 3/00**; **E03C 1/048**

IPC 8 full level
A47K 3/00 (2006.01); **A61H 33/00** (2006.01); **E03C 1/048** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47K 3/001 (2013.01); **A61H 33/0087** (2013.01); **A61H 33/601** (2013.01); **A61H 33/6068** (2013.01); **E03C 1/048** (2013.01);
A61H 2033/0016 (2013.01)

Citation (search report)
• [A] DE 8600726 U1 19870312
• [A] GB 215651 A 19240515 - WILLIAM THEODORE GUTH
• [A] FR 779757 A 19350412 - JACOB DELAFON ETS
• [A] WO 8807346 A1 19881006 - SEBASTIAN CARLOS FREDERICK [US], et al

Cited by
EA032536B1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0594966 A1 19940504; **EP 0594966 B1 19970305**; AT E149339 T1 19970315; DE 59305592 D1 19970410; DE 9211454 U1 19940105;
DK 0594966 T3 19970901; ES 2101179 T3 19970701

DOCDB simple family (application)
EP 93113570 A 19930825; AT 93113570 T 19930825; DE 59305592 T 19930825; DE 9211454 U 19920826; DK 93113570 T 19930825;
ES 93113570 T 19930825